青山校區因應新冠疫情二級警戒校園配合措施公告

親愛的家長、教職同仁您好:

中央流行疫情指揮中心昨日(11)宣布即日起至6月8日,提升疫情警戒至第二級-「出現感 染源不明之本土病例」,學校今(12)日召開防疫會議,決議採取下列因應措施,敬請配合:

一、活動「取消」:

- (一) 6/08(二) 前學生朝會取消,各項獎狀改由各班導師於班上公開頒發及表揚。
- (二) 6/08(二) 前原每週辦理之學生課間才藝表演(小舞台)取消。
- (三)5/13(四)起課後游泳及課後輕艇社團課取消,後續事宜推廣中心另為通知。

二、活動「延後」:(調整後之日期另行通知)

(一) 5/12 (三) G1 户外教育延後辦理(已於 5/11 先行通知)。

三、活動方式「調整」:

- (一)各年級「青山Time 暨English Open Day 學習成果發表會」原訂日期活動取消,改採「線上展覽」方式辦理,展出時間另行通知。
- (二) 5/29(六)家長代表大會經校方與家長會討論,決議改採書面方式提供年度報告資料。
- (三) 6/05 年度音樂會及 6/10、6/15 期末社團展演改採活動錄影、剪輯播出方式供家長觀賞。

(四)5/13(四)起游泳課暫停至6/08(二),改為陸上體育課程。

四、加強校園防疫措施:

- (一)自5月12日(三)起於校園內除飲食外全面配戴口罩(含體育課及大節下課),交通車上全程
 配戴口罩(不得飲食),凡於校園內及校車上未佩戴口罩者,將依學生行為矯治相關規定辦理。
- (二)加強校內通風環境,游泳池對外窗戶全面開啟,大節下課時間各教室開門、開窗流通新鮮空氣。
- (三)即日起,全校教學場所及各類設備之消毒頻率調整為每週一次;每日師生易接觸之門把、電 扶梯扶手、電梯內部、辦公室及教室等地點將加強消毒。
- (四) 取消校園對外場地開放與租借。
- 五、其他:
- (一)6月8日以後各項活動(含畢業典禮)將視疫情情況滾動檢討,如有調整將另行公布。
- (二)請家長、學生及教職員工,即日起應留意最新政府防疫措施,共同嚴守社區防線。

敬祝

闔家平安

康橋國際學校青山校區防疫小組關心您

2021 年 5 月 12 日



Qingshan Campus in Response to Covid-19 Epidemic Level II Warning Announcement

Dear Parents and Staff:

The Central Epidemic Command Center announced yesterday (the 11th of May) that the Covid-19 epidemic level I will be raised to level II from now until June 8th. The decision from the government is due to a surge in local cases with unknown sources of infection.. The school held an epidemic prevention meeting today and came up with the following regulations to follow:

A. Events "Cancelled":

- 1. Before June 8th (Tuesday), the students' morning assembly will be cancelled. Students' certificates will be awarded publicly in front of the class by the homeroom teacher of each class.
- 2. Before June 8th (Tuesday), students' talent show on small stage will be cancelled.
- 3. After May 13th (Thursday), after-school swimming and canoe club will be cancelled, and the further information will be notified later by After-school Club Department.

B. Event "Postponed": (The adjusted date will be notified later)

1. G1 outing that was scheduled on May 12th (Wednesday) will be postponed (notified on May 11th).

C. Activity "Adjustment":

- 1. The original scheduled date of the "Qingshan Time and English Open Day Presentation" for each grade level will be cancelled and will turn into an "online exhibition" instead. The exhibition time will be notified later.
- 2. For the parent association meeting on May 29th (Saturday), the school discussed with the parent association and decided that the annual report will be provided in written form.
- 3. The annual concert on June 5th, and the club performance on June 10th and June 15th will be filmed and edited into videos for parents to watch.
- 4. From May 13th (Thursday) to June 8 (Tuesday), the swimming class will be cancelled, students will have PE classes on land.

D. Ways to reinforce campus epidemic prevention:

- 1. From May 12th (Wednesday), we should wear masks on campus at all times (including PE classes and break time) with the expectation while we are eating and drinking. For anyone who doesn't wear mask on campus, the school will provide an official mask reminder and act according to our regulations.
- 2. We will strengthen the ventilation environment in school: open the swimming pool outside windows, open the doors and windows of the classrooms to circulate fresh air during the break time.
- 3. From now on, the frequency of disinfection in the school's teaching venues and equipment will occur once a week. Doorknobs, escalator handrails, inside the elevators, offices and classrooms will be disinfected daily.
- 4. The school will not open or rent out any of the campus venues to the public.

E. Other Announcements :

- 1. After June 8th, all activities (including the Grade 6 graduation ceremony) will be reviewed according to the epidemic situation, and any adjustments will be announced in the near future.
- 2. Parents, students, and all staff are requested to pay attention to the latest government epidemic prevention measures from now on.

Best wishes,